



Adjustment of Trading Schedule in US, Europe and Australia Market

According to the policy of the Daylight Saving Time (DST), the trading hours of United States (U.S.), Europe and Australia market will be adjusted with effect from 8 March (Sunday), 29 March (Sunday) and 5 April (Sunday) respectively. During the effect of DST, the trading schedule of Europe market and U.S. market will shift **One hour earlier** in Hong Kong time, the trading schedule of Australia market will shift **One hour later**.

美國、歐洲及澳洲於日光節約時制之交易時段變更

鑑於美國、歐洲及澳洲之日光節約時制分別將於 3 月 8 日(星期日)、3 月 29 日(星期日)及 4 月 5 日(星期日)開始。於日光節約時制生效時，美國市場及歐洲市場之交易時段將於香港地區時間提早 1 小時開始而澳洲市場之交易時段則會延遲 1 小時開始。

No representation or warranty is made in respect of the completeness or accuracy of any information contained herein.

本集團不對此文件之任何資訊之詳盡性或準確性作出陳述或擔保。